
                                                                                                 

Vragen vanuit de raad aan het college:

A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO

B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad 

C. Technische vragen

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is)

Onderwerp: Plaatsing Carrilon

Naam en fractie: Peter Vos (VVD)

Inleiding/Aanleiding:

Vanuit de kranten hebben wij moeten vernemen dat de Gemeente Zevenaar voornemens is om 
het oude carillon te gaan plaatsen op het Gemeentehuis. Door wethouder Koers wordt 
aangegeven dat er een uitvraag heeft plaatsgevonden onder de bewoners in de direct omgeving 
van het gemeentehuis. In deze uitvraag is aan de bewoners gevraagd om te reageren op het 
voornemen.

De fractie van de VVD heeft hier een aantal vragen over: 

1. Waarom moeten wij dit uit de krant vernemen en wordt de raad niet vooraf 
geïnformeerd?

Op 28 juli heeft Carla een e-mail met nieuwsbrief verzonden aan de Griffie, met het verzoek 
deze door te sturen naar de Raad. De griffie was op dat moment i.v.m. de vakantieperiode 
niet aanwezig en de e-mail is pas hierna doorgestuurd. Daarom zijn de raadsleden niet 
eerder geïnformeerd. 

Het voorstel komt in oktober in de raadsvergadering aan bod. Omdat we het als gemeente 
belangrijk vinden te weten hoe onze buurtbewoners over het voorstel denken, hebben we 
hen een nieuwsbrief gestuurd en gevraagd om hun mening te geven (online en/of op papier). 
De uitslag van deze peiling geven we mee aan de raadsleden, zodat zij bij de besluitvorming 
ook de mening van de omwonenden kunnen meewegen.  

2. Hoe heeft de selectie van de aangeschreven bewoners plaatsgevonden?
De direct omwonenden van het gemeentehuis zijn door ons geïnformeerd via een 
nieuwsbrief. Daarin hebben we hen gevraagd naar hun mening over het voorstel. 

3. Zij de nieuwe de bewoners van Woonpark BAT en Cremershof ook geïnformeerd en 
om een reactie gevraagd? Zij zijn degene die zeer dichtbij wonen en hun input is zeer 
relevant.



                                                                                                 

Zij zijn niet persoonlijk geïnformeerd. Dit komt omdat wij i.v.m. privacywetgeving niet 
beschikken over huidige adresgegevens van de nieuwe bewoners. De bewonersbrief is door 
een van de nieuwe bewoners in afstemming met de bouwonderneming op het 
bewonersforum van de woonwijk in aanbouw BAT geplaatst. Op deze manier kunnen we 
toch een groot deel van hen bereiken. 

4. Indien vraag 3 met nee beantwoord is: Wat is de reden geweest om de nieuwe 
bewoners van Woonpark BAT en Cremershof uit te sluiten?
Zie vraag 3. 

5. Waarom wordt het Carrilion niet teruggeplaatst in het centrum waar het Carrlion 
oorspronkelijk heeft gestaan?
Wij hebben voor het Carillon naar geschikte locaties in het centrum van Zevenaar gekeken. Bij 
voorkeur plaatsen we het Carillon hoog, zodat het geluid zich goed kan verspreiden. Laag bij de 
grond is daarnaast minder geschikt vanwege gevoeligheid voor vandalisme. 

In het centrum bevinden zich echter geen gebouwen in gemeentelijk eigendom. Bovendien 
maakt het gewicht (ongeveer 2.000 kilogram) het niet gemakkelijk om een gebouw in particulier 
eigendom te vinden, nog afgezien van structurele kosten (huur, toegang) die dit met zich 
meebrengt. 
Wij zien daarom geen goede alternatieve locatie om het Carillon tegen redelijke kosten te 
herplaatsen.


